
Protokół Nr 8/2023 
z  posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu  

w dniu 27 czerwca 2023 r. 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej.  
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołów Nr 6/2023 i 7/2023.   
2. Informacja z działalności w 2022 roku Białogardzkiego Towarzystwa Budownictwa  
    Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Białogardzie. 
3. Rozpatrzenie raportu o stanie Miasta Białogard w roku 2022. 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na LIX Sesję Rady Miejskiej Białogardu. 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

 
Posiedzenie o godz. 1205 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

Rady Miejskiej Białogardu M. Smoliński.  
  

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek posiedzenia.  
Nie zgłoszono uwag do porządku posiedzenia.  

Przewodniczący Komisji - pytał czy są uwagi do protokołu Nr 6/2023? 
Uwag nie zgłoszono.  

Komisja    przyjęła   protokół  Nr 6/2023  z  posiedzenia w dniu 26 maja 2023 r., 
głosując:  za - 3 (jednogłośnie).  

Przewodniczący Komisji - pytał czy są uwagi do protokołu Nr 7/2023? 
Uwag nie zgłoszono.  

Komisja    przyjęła   protokół  Nr 7/2023  z  posiedzenia w dniu 30 maja  2023 r., 
głosując:  za - 3 (jednogłośnie).  
 

  
Ad 2. Informacja z działalności w 2022 roku Białogardzkiego Towarzystwa  
          Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą  
          w Białogardzie. 
 
          Informację przedstawiła Prezes BTBS Sp. z o.o. A. Tarnecka.  
  W 2022 spółka osiągnęła przychody na poziomie 2.758.524,30 zł i koszty 
w wysokości 2.768.783,04 zł co daje wynik finansowy brutto minus 958.054 zł, do tego 
podatek dochodowy w wysokości 18.842 zł, co łącznie daje stratę netto wysokości minus 
28.700,74 zł.  
  Na wzrost kosztów wpływ miał wzrost inflacji,  wzrost dochodów i kosztów bieżących 
utrzymania łącznie z kosztami eksploatacyjnymi i kosztami energii. 
  Kapitał zakładowy spółki wynosi 9.556.800 zł. Aktywa stanowią 31.416.532,87 zł.  
Strata w wysokości 28.700 zł zostanie pokryta zgodnie ze statutem spółki z kapitału 
zapasowego, który wynosi 3.138.202,70 zł.  
            Spółka zatrudnia czternastu pracowników.  
  Rada Nadzorcza składa się z trzech osób. Koszt wynagrodzenia członków Rady 
Nadzorczej wynosi ok. 3.000 zł miesięcznie. 
             Komisja przeprowadziła dyskusję. 
 
Ad 3. Rozpatrzenie raportu o stanie Miasta Białogard w roku 2022. 
 
          Komisja nie prowadziła dyskusji. 
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Ad 4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na LIX Sesję Rady Miejskiej 
          Białogardu:  
 

a) w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Białogardu z tytułu raportu  
o stanie Miasta Białogard w roku 2022 - druk A 

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wotum zaufania 
dla  Burmistrza  Białogardu  z  tytułu raportu o stanie Miasta Białogard w roku 2022 - druk A, 
głosując: za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. 

 
 

b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na  
dzień 31 grudnia 2022 r.  wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta Białogard na rok 2022 - druk B 

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 2022 r.  wraz ze 
sprawozdaniem   z  wykonania  budżetu  Miasta Białogard na rok 2022 - druk B, głosując: 
za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. 
     

c) w sprawie absolutorium dla Burmistrza Białogardu z tytułu wykonania  
budżetu Miasta Białogard na rok 2022  - druk C 

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie absolutorium dla 
Burmistrza Białogardu z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2022 - druk C 
głosując: za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. 
 
 
Ad 5. Sprawy różne. 
   
  Radny Sz. Jonko - poruszył sprawę zapewnienia przez inwestora możliwości dojścia  
pieszym do „MacDonald's”. Brakuje przejścia dla pieszych. Najistotniejszym jest zapewnienia 
bezpieczeństwa. Radny - pytał w jaki sposób Miasto rozwiąże problem? 
  Sekretrz Miasta - poinformował, że Miasto zauważa problem, iż sporo jest klientów 
niezmotoryzowanych, którzy chcą przejść do obiektu zarówno od ul. Kołobrzeskiej jak i od 
strony ul. Koszalińskiej a brakuje przejścia dla pieszych. 
  W dniu jutrzejszym Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych ma 
zaplanowane spotkanie z jednym z przedstawicieli „MacDolnald's” w okolicach inwestycji, 
żeby pokazać jaki jest problem. 
 
 
 
Ad 6. Zamknięcie posiedzenia.                         

 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenia o godzinie 1300 Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu M. Smoliński zakończył posiedzenie komisji. 
 

protokołowała: Joanna Kamińska 

 

         
            Przewodniczący Komisji                                                                            

  

                       Mariusz Smoliński   


